
Obec Petrovce - Obecný úrad, Petrovce č. 89,  094 31  Hanušovce nad Topľou 

 

Z á p i s n i c a 

z 37. riadneho  zasadnutia obecného zastupiteľstva v Petrovciach konaného dňa 

30.08.2022 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Program rokovania:   

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

5. Prejednanie a schválenie investície na obnovu inventáru MŠ Petrovce 

6. Prejednanie a schválenie investície na obnovu inventáru ZŠ Petrovce 

7. Prejednanie a schválenie investície do obnovy interiéru domu smútku - ozvučenie 

- stierky interiéru 

8. Prejednanie a schválenie dodatku k Zmluve o dielo 3/2021 IBV Kamence 40RD o projekt k 

prekládke VN siete 

9. Prejednanie a schválenie projektu pripojenia ČOV Petrovce na NN sieť a odstránenie obecnej 

trafostanice 

10. Prejednanie a schválenie investície do publikácie o obci k 610. výročiu 

11. Prejednanie žiadostí a sťažností 

12. Rôzne 

13. Návrh na uznesenie 

14. Záver 

 

1. Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Ing. Ján Jenčo. 
2. Poslanci schválili program rokovania OZ. Za hlasovali: 5, Mgr. Vargová, Mgr. Čurlíková Hliboká, 

p. Poliak, p. Čurlík, p. Velčková 

3. Do návrhovej komisie boli zvolení: Mgr. Čurlíková Hliboká, Mgr. Vargová 

Za overovateľov zápisnice boli zvolení: p. Čurlík, p. Poliak 

Za hlasovali: 5, Mgr. Vargová, Mgr. Čurlíková Hliboká, p. Poliak, p. Čurlík, p. Velčková 

Za zapisovateľku bola určená Ing. Orečná 

4.  Pri kontrole plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia starosta konštatoval, že bolo splnené. 

5. MŠ Petrovce požaduje v rámci obnovy inventáru - koberce, set do školskej jedálne, žalúzie do 

hracej miestnosti a do jedálne, sieťky na okná, skriňu, písací stôl do zborovne. Navrhnutá suma do 

3500 eur. Za hlasovali: 5, Mgr. Vargová, Mgr. Čurlíková Hliboká, p. Poliak, p. Čurlík, p. Velčková.   

6. Obecného zastupiteľstva sa osobne zúčastnila, pani riaditeľka ZŠ Petrovce, aby predložila 

požiadavky na obnovu inventáru ZŠ (nábytok do triedy, koberec, školská tabuľa, nábytok do zborovne 

- knižnica, sedacie vaky a pod., jedálenské sety do školskej jedálne, žalúzie). Pán poslanec Čurlík 

požaduje presné počty kusov nábytku a príslušné cenové ponuky. Pani riaditeľka ZŠ Petrovce 

navrhuje rozpočet do 4500 eur. Za hlasovali: 5, Mgr. Vargová, Mgr. Čurlíková Hliboká, p. Poliak, p. 

Čurlík, p. Velčková. 

Pán starosta informuje OZ o potrebe realizácie lokálnej dátovej siete s montážou pre celú budovu (ZŠ 

a MŠ) cenová ponuka 1100 eur. Za hlasovali: 5, Mgr. Vargová, Mgr. Čurlíková Hliboká, p. Poliak, p. 

Čurlík, p. Velčková. 

OZ hlasovalo za vyplatenie faktúry vo výške 3000 eur stavebnému dozoru, ktorý dozoroval pri 

rekonštrukcii ZŠ a MŠ, firma Prodap, s.r.o.. Za hlasovali: 4, Mgr. Vargová, Mgr. Čurlíková Hliboká, 

p. Poliak, p. Velčková. Hlasovania sa zdržal: p. Čurlík 



Starosta predniesol poslancom požiadavku na nábytok do školskej kuchyne. Vedúca školskej jedálne 

požaduje skrine na prezliekanie, stoličky, kvalitný riad a pod. OZ navrhlo sumu 1500 eur. Za 

hlasovali: 4, Mgr. Vargová, p. Poliak, p. Čurlík, p. Velčková. Hlasovania sa zdržala: Mgr. Čurlíková 

Hliboká 

7. Starosta predložil cenovú ponuku, na nové ozvučenie domu smútku, v sume 1555 eur spolu s 

reproduktormi. OZ sa zhodlo na sume 1700 eur s tým, že sa kúpy aj exteriérový reproduktor. Za 

hlasovali: 5, Mgr. Vargová, Mgr. Čurlíková Hliboká, p. Poliak, p. Čurlík, p. Velčková. 

Starosta predložil cenové ponuky na stierky interiéru, navrhnutá bola suma do výšky 4700 eur. Za 

hlasovali: 5, Mgr. Vargová, Mgr. Čurlíková Hliboká, p. Poliak, p. Čurlík, p. Velčková. 

8. OZ schválilo dodatok k Zmluve o dielo 3/2021 IBV Kamence 40RD o projekt k prekládke VN siete 

vo výške 2400 eur. Za hlasovali: 5, Mgr. Vargová, Mgr. Čurlíková Hliboká, p. Poliak, p. Čurlík, p. 

Velčková. 

9. OZ schválilo vypracovanie projektu na pripojenie ČOV Petrovce na NN sieť a odstránenie obecnej 

trafostanice. Z investície na projekt NN siete by sa obci mala vrátiť časť investovaných finančných 

prostriedkov po realizácii stavby. Za hlasovali: 5, Mgr. Vargová, Mgr. Čurlíková Hliboká, p. Poliak, p. 

Čurlík, p. Velčková 

10. OZ prerokovalo investíciu do publikácie o obci k 610. výročiu. Poslanci požadujú náhľad do 

publikácie pred samotným rokovaním a schválením investície. 

11. Obecnému zastupiteľstvu nebola predložená žiadna sťažnosť ani žiadosť. 

12. Pani poslankyňa Velčková sa chcela informovať o výzve na projekt týkajúci sa výstavby 

kanalizácie v obciach na území SR. Obec Petrovce však nespĺňa požiadavky danej výzvy. 

Pani poslankyňa Mgr. Vargová požaduje zamedzenie vstupu motoriek do areálu MŠ a ZŠ a teda 

navrhuje dokončenie horného oplotenia areálu. 

Poslanci sa chceli informovať o stave výberového konania na pozíciu kuchárky do školskej jedálne. 

Táto pozícia aktuálne stále nie je obsadená.  

13. Návrh na uznesenie prečítala Mgr. Vargová a oboznámila prítomných s prijatým uznesením.  

14. Starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

 

 

Zapísala: Ing. Andrea Orečná  

Overili: Andrej Čurlík  

 Vladimír Poliak  

 

 


